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OF Møllehøj 50års jubilæum 
07.08.2021 
 
Stort tillykke med jubilæet. Stort tillykke med de 50 år. Det er dejligt, at I markerer dagen, 
og jeg er sikker på, at mange har glædet sig særligt meget til festen i dag oven på en vinter 
og et forår præget af corona-isolation. Her er både live musik og madboder, så jeg er sikker 
på, at det bliver en rigtig god fest. 
 
Og I har også noget at fejre. For Møllehøj fritidshaveforening er uden tvivl et fristed for alle 
jer her. Et sted hvor I tager hen og slapper af - mødes med familie og venner og gode naboer 
og lader op til hverdagen. Det er vigtigt for os alle at have et lille frirum, og jeg kan godt for-
stå, at I er glade for Møllehøj. For det er helt tydeligt, at I har skabt noget særligt sammen.  
 
Med en forening med 50 år på bagen er der helt også sikkert mange af jer her, der har gode 
Møllehøj minder fra I var børn og unge. Og mange af jer kender sikkert hinanden på kryds og 
tværs. Det gør det også rigtig rart at komme her. Der er altid nogen at snakke med og nogen, 
som kan hjælpe.  
 
Når man som her er mange forskellige mennesker – faktisk 379 matrikler – så siger det sig 
selv, at det kræver noget af alle for at få en forening til at lykkes. Det kræver både nogle reg-
ler, det kræver, at man viser hensyn, og at man hjælper til med fælles opgaver. Men jeg ved, 
at I er gode til at skabe plads til alle. I har den tilgang, at man bidrager med det man kan. 
Det er rigtig fint.  
 
I er også gode til at samles – til at dyrke naboskabet, selskabet… og ja, fællesskabet. Det gør 
man bl.a. ved at have traditioner som jeres Sankt Hans fest, Sommer Banko, juletræsfest og 
Fastelavn. I har fx også minigolf- og petanquebane, så man hyggeligt og uformelt kan mødes.  
I skaber på den måde gode oplevelser, hvor både store og små, kan være med – og I delta-
ger alle sammen.  
 
Det er lidt interessant. For Møllehøj er jo 50 år gammel, men faktisk så forsøger vi nu i Høje-
Taastrup Kommune at tænke netop fællesskab og samvær ind – både når vi bygger nyt som i 
fx Nærheden og Høje-Taastrup C, og når vi udvikler eksisterende byområder som Taastrup-
gaard. Det gør vi, fordi vi ved, at det gør det rart at bo der. Det er vigtigt, at der er steder at 
mødes i det fri, at der er fælles lokaler. Rammer der gør det muligt at være sammen. Man 
kan altså roligt sige, at I har været ”first mover” på at skabe boligområder med fokus på fæl-
lesskab. 
 
Stort tillykke til jer alle sammen. 
 
 


